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Abstract (en)
[origin: US2020218201A1] A back (1) for a watch case (50), the back (1) including a first element (10) arranged so as to be screwed onto the watch
case (50), and a second element (20) including an end face bearing a pattern (M), the second element (20) being mounted such that it can move in
rotation about an axis (C) passing through the centre of the case (50), wherein the second element (20) has a brake arranged so as to hold same
relative to the first element (10) in different angular positions about the rotational axis (C), the brake being disposed between the first and second
elements (10, 20).

Abstract (fr)
La présente invention concerne un fond (1) pour boîte de montre (50), le fond (1) comprenant un premier élément (10) agencé pour être vissé sur
la boîte de montre (50), et un deuxième élément (20) comportant une face d'extrémité portant un motif (M), le deuxième élément (20) étant monté
mobile en rotation autour d'un axe (C) passant par le centre de la boîte (50), caractérisé en ce que le deuxième élément (20) comprend des moyens
de freinage agencés pour le maintenir par rapport au premier élément (10) dans différentes positions angulaires autour de l'axe de rotation (C), les
moyens de freinage étant disposé entre les premier et deuxième éléments (10, 20).
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